
SUOMEN MAREMMANO-ABRUZZESE SEURA RY.  

YHDISTYKSEN VUOSIKOKOUS 

PAIKKA: ABC-asema Hirvaskangas, Äänekoski 

Aika: 25. helmikuuta 2017 klo 13.00 

 

1. Puheenjohtaja Aino Kanervikkoaho-Kataja avasi kokouksen. 

2. Kokouksen puheenjohtajaksi ehdotettiin ja valittiin Aino Kanervikkoaho-Kataja ja 

sihteeriksi ehdotettiin ja valittiin Leena Saarela 

3. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Osanottajaluettelo liite1. 

4. Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Kaarin Suni ja Jonna Suni, pöytäkirjantarkastajat 

toimivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina. 

5. Esityslista hyväksyttiin. 

6. Kokouksen puheenjohtaja luki vuosikertomuksen ja toiminnantarkastajan 

lausunnon. (Liitteet 2 ja 3) 

7. Puheenjohtaja esitti yhdistyksen tilinpäätöksen. Vahvistettiin vuoden 2016 

tilinpäätös ja kokous myönsi hallitukselle tili- ja vastuuvapauden. (Liite 4) 

8. Keskusteltiin vuoden 2017 taloudesta ja jäsenmaksuista. Esitettiin että 

pentujäsenmaksu korotetaan 15 €:n , vastaehdotus  pentujäsenmaksu on 

edelleen 10 €. Äänestyksen tulos : 10€ kuusi (6) ääntä, 15€ yksitoista (11)ääntä 

pentujäsenmaksu  korotetaan 15 €:n. Muut jäsenmaksut päätettiin pitää 

ennallaan: varsinainen jäsen 25 €, perhejäsen 12,50 €. 

9. Puheenjohtaja esitti toimintasuunnitelma vuodelle 2017. Keskusteltiin  

toimintavuoden  aikana järjestettävistä tapahtumista evästeenä hallitukselle. 

(Liite 6) 

10. Puheenjohtajan valinta: 

 Aino Kanervikkoaho-Katajaa ehdotettiin, hän kieltäytyi, ehdotettiin Jussi 

Olkkosta, hän kieltäytyi, ehdotettiin Krista  Antilaa, hän kieltäytyi, ehdotettiin 

Timo Katajaa, hän kieltäytyi, ehdotettiin ja kannatettiin Hanna Möuts’iä ja hänet 

valittiin puheenjohtajaksi vuodeksi 2017. 

11. Erovuoroisten hallituksen jäsenten tilalle kaksivuotiskaudelle valittiin Aino 

Kanervikkoaho-Kataja, Jussi Olkkonen ja Kristiina Nyholm. 

12. Toiminnantarkastajaksi ehdotettiin ja valittiin Piia Nyman  ja varalle Irma 

Komulainen. 



13. Kenneljärjestöjen kokouksiin seuran edustajaksi valittiin Petra Frondelius. 

14. Riikka Juntunen esitteli koirien terveyskyselyn ja esitti yhteenvedon jo 

tallennetuista tiedoista. 

Krista Antila esitteli uuden rotumääritelmän ja siihen tehdyt muutokset. 

. 

15. Muut asiat 

Kokoukselle ei esitetty muita asioita. 

 

16. Kokous päättyi kello 14.25 

 

 

 

Puheenjohtaja Aino Kanervikkoaho-Kataja  Sihteeri Leena Saarela 

 

 

Pöytäkirjan tarkastajat 

 

 

 

Kaarin Suni    Jonna Suni 

 

 


